



RFP Amendment # 2

RFP Number and Title: [CSPS-RFP-17TB-1031 - Webcasting distribution and platform services.](#)
TMA Reference Number: <https://buyandsell.gc.ca/tma/node/810153>

To all bidders, NO consideration will be given for extras and/or changes because the Bidder was not familiar with the contents of this Amendment.

The purpose of the present Amendment is to give effect to the following:

Question 1:

Is there a mandatory requirement for a producer/technician be on-site at 373 Sussex (and other webcast originating sites) or do you have the resources to initiate and manage a webcast once the on-site resources have been trained and provided the proper web based tools?

Answer 1:

There is no requirement for a producer/technician to be present on site at 373 Sussex or other. The CSPS has the necessary resources on site to initiate and manage webcasts.

Question 2:

Do you have the necessary encoding equipment at the webcasting originating sites (373 Sussex & others) in addition to internet access mentioned in Amendment #1 item 3?

Answer 2:

The CSPS has the necessary equipment to encode its audiovisual signals.

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS OF THE REQUEST FOR PROPOSALS REMAIN UNCHANGED.

Sincerely,

18/01/2018

X 

Tania Boyer
Procurement Specialist
Signed by: Boyer, Tania



Modification de la sollicitation N° 2

Numéro et Titre de la Sollicitation : CSPPS-RFP-17TB-1031 - Services de distribution et de plateforme de webdiffusion.

Numéro de référence AGAO : <https://buyandsell.gc.ca/tma/node/810153>

À tous les soumissionnaires, AUCUNE contrepartie ne sera accordée pour les extras et/ou de modifications présentées par motif que le soumissionnaire n'était pas familier avec le contenu du présent Modification.

L'objectif de la présente modification est de donner effet aux dispositions suivantes :

Question 1:

Existe-il une exigence à l'effet qu'un producteur/technicien soit sur place au 373 Sussex (at aux autres sites à partir desquels proviennent les webdiffusions) où avez-vous les ressources pour initier et gérer la web-émission une fois que les ressources sur place sont formés et qu'ils/elles aient reçu les outils web adéquats?

Réponse 1:

Il n'existe aucune exigence concernant la présence sur place d'un producteur/technicien au 373 Sussex ou ailleurs. L'ÉFPC possède les ressources nécessaires afin de d'initier et gérer les web-émissions.

Question 2:

Avez-vous les équipements d'encodage nécessaires sur place aux sites à partir desquels les web-émissions sont produites (373 Sussex et autres) en plus de l'accès Internet mentionné à l'Amendement #1 item 3.

Réponse 2:

L'ÉFPC possède les équipements requis afin d'encoder ses signaux audiovisuels.

TOUS LES AUTRES TERMES ET TOUTES LES AUTRES CONDITIONS DE LA DEMANDE DE PROPOSITIONS DEMEURENT INCHANGÉS.

Sincèrement,

18/01/2018

X 

Tania Boyer
Spécialiste en approvisionnement
Signed by: Boyer, Tania